
Verslag algemene ledenvergadering LONU 

dinsdag 6 februari 2024, 20.30 uur, clubgebouw LONU 
 

Aanwezig: 

Robin Bakerus (voorzitter), Frank Lodewijk (penningmeester), Irma van Laarhoven (secretaris), Cyriel Douven, Fried 
van Hoek, Anne Joustra, Mieke Meulendijks, Carin Drenth-vd Nieuwenhof, Stephan van de Wetering, Bjorn de Bie, 
Janine van der Linden, Ronald Vissers, Olav Boiten, Maurice Zeijen, Pauline van Gemert, Jeroen Lathouwers, Mark 
Zantboer, Jos Pieterse, Sander van den Dungen, Henk Mols, Paula van Agt, Rinnie de Boer, Yvonne Derksen, Maria van 
Hout, Huib la Chapelle, Jaap Siemons 

Afwezig met kennisgeving: 

Selma Zeijen, Annette Holthuis, Karin van Rossum, Gertie Wouters, Anouk Lavrijsen, Jaap Riet, Hans Wouters, Ralf 
Janssen, Ernst v.d. Leij, David de Louw, Janneke Kempers, Sjef Bierings, Anita van Rooij, Irma Ruifrok, Minie 
Ackermans 

Agenda 

• Opening 

• Verslag van de ALV 14-02-2023 

• Secretarieel Jaarverslag 2023 

• Jaarrekening 2023 

• Verslag kascommissie 

• Vaststelling Jaarrekening 2023 

• Begroting 2024 

• Clubgebouw 

• Trainerszaken, sportactiviteiten 

• Personele zaken / vacature(s) 

• LONU beleidsplan 2023 – 2028 

• Rondvraag 
 

 

1. Opening: 

Robin opent om 20.30 u de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2. Verslag van de ALV 14-02-2023 

Het verslag van vorig jaar was bij de uitnodiging gevoegd zodat iedereen het al door heeft kunnen 
lezen. Er zijn geen opmerkingen en het verslag van de ALV 14-02-2023 is hiermee vastgesteld. 

3. Secretarieel jaarverslag 

Ook het secretarieel jaarverslag was bij de uitnodiging gevoegd, hierover zijn geen opmerkingen. 
D.m.v. een filmpje neemt Robin ons mee door de gebeurtenissen van afgelopen jaar.  

 



4. Jaarrekening 2023 

Frank presenteert de jaarrekening van 2023 en geeft een toelichting op de cijfers.  

Anne vraagt naar de totale kosten van pimpen clubgebouw, waar € 3500,- voor begroot was. De 
totale kosten hiervan bedragen ongeveer 2600 euro. Met name de kosten van isolatie van het 
plafond en de muurschildering zijn een stuk goedkoper dan begroot.  

Verder zijn er geen vragen. 

5. Kasverslag 

Maria en Ernst hebben samen kascontrole gehad en de administratie zag er keurig uit, alles is 
nagekeken, geen opmerkingen hierover. De kascommissie geeft haar goedkeuring. Verslag is 
bijgevoegd in bijlage 1. 

6. Vaststelling jaarrekening 2023 

Er zijn verder geen vragen over de jaarrekening; de vergadering dechargeert de penningmeester 
en het bestuur en de jaarrekening wordt vastgesteld. Hiermee is de jaarrekening vastgesteld. 
Met dank aan Maria en Ernst. 

7. Begroting 2024 

Er is een inschatting gemaakt van de te verwachten kosten en uitgaven. Op basis van deze begroting 

lijkt het eindsaldo enigszins negatief uit te komen, maar de verwachting is dat na de exploitatie van 

de Van Goghloop het resultaat in de plus komt. Bovendien hebben we genoeg vlees op de botten om 

iets in te teren. Het bestuur adviseert daarom de leden om de contributie te houden op € 60,--. De 

vergadering gaat hiermee akkoord. 

8. Clubgebouw 

• Het clubgebouw is afgelopen jaar opgepimpt: de akoestiek is sterk verbeterd, verlichting 

is aangepast en er is een wandschildering aangebracht. Hiermee is het clubgebouw 

sfeervoller geworden en uitnodigender om ook andere clubactiviteiten te organiseren 

zoals LLL’s en borrels. Een deel van de buitenzijde is geschilderd en aan binnenkant is 

wat noodzakelijk schilderwerk gedaan. Om het nog gezelliger te maken zouden er nog 

schilderijtjes of andere versieringen opgehangen kunnen worden. Ideeën hiervoor zijn 

welkom! 

• Op korte termijn wordt een grondige voorjaarschoonmaak gepland. De uitnodiging om 

handen uit de mouwen te komen steken, volgt binnenkort via de nieuwsbrief.  

• Het veld is een stuk verbeterd, achterzijde is minder nat. 

9. Trainerszaken, sportactiviteiten 

• Het aantal trainers blijft een zorg, zeker nu er blessures zijn onder de trainers. We zullen 

er niet aan ontkomen om af en toe groepen samen te voegen, zeker als in maart de 

startersgroep begint. 



• Ronald is geslaagd voor KL2. 

• De opkomst op de trainingen is redelijk, maar zeker op de donderdagavond zouden er 

meer leden mogen komen. 

• De trainingen tijdens zomervakantie afgelopen jaar zijn opnieuw goed bevallen en dit zal  

worden voortgezet.  

• De boslopen waren erg succesvol en er staan er voor komend jaar drie op de planning. 

Aankondigen volgen in nieuwsbrief. 

• Onlangs heeft een grote groep LONU-ers meegedaan aan de Houfalize. Dit was een erg 

geslaagde activiteit. Robin daagt een ieder uit om nog een nieuwe activiteit te bedenken 

voor dit jaar die nóg leuker is dan de Houfalize én geschikt is voor alle leden. Dit met de 

bedoeling dat er veel leden meegaan, inclusief eventuele partners en kinderen. 

10. Personele zaken / vacature(s) 

Aftredend en herkiesbaar: Irma 

Irma had zich vorig jaar voor één jaar herkiesbaar gesteld en stelt zich nu ook voor de komende 

twee jaar herkiesbaar. De vergadering gaat akkoord met twee jaar verlenging. 

Kascommissie komend jaar: Ernst van der Leij (2e termijn) en David de Louw (1e termijn). De 

vergadering gaat akkoord. 

Vrijwilligers worden gevraagd voor: 

• Gulbergenloop, 10 maart a.s. 

• Voorjaarschoonmaak clubgebouw, datum volgt 

• Van Goghloop, 1 juni a.s. 

11. LONU beleidsplan 2023 – 2028 

Het bestuur heeft het beleidsplan inhoudelijk niet aangepast, maar wel wat tekstuele wijzigingen 

aangebracht. D focus blijft liggen op: 

• Ledenwerving (o.a. d.m.v. startersgroep, flyeren in jonge wijken, werven van mensen die 

halve of hele marathon willen lopen en hiervoor aansluiten bij de reguliere trainingen) 

• Bijscholing trainers 

• Duidelijke communicatie met leden, voornamelijk via whatsapp (communities) en e-mail 

• PR-activiteiten in lokale media.  

• We zijn nog steeds op zoek naar iemand die PR via Social Media op zich kan nemen.  

Actiepunten 2024: 

• Trainersbeleid toekomst, werving nieuwe trainers 



• Startersgroep; deze begint op dinsdag 5 maart. Onder leiding van Jeroen en met hulp van 

Pauline, Robin, Fried, Ronald en zo mogelijk andere vrijwilligers. Directe aanmelding hiervoor 

van Anne, Huib, Janine, Karin, Maurice en Cyriel. De beginnersgroep wordt uitgedaagd deel 

te nemen aan de 5 km van de Van Goghloop op 1 juni a.s.. 

- Clinic/workshop: gepland voor de zomer, moet nog uitgewerkt worden. 

- Trailrunning/bootcamp op locatie, geschikt voor alle niveaus: wordt nog gepland. 

- Inschakelen van leden bij ‘klussen’ (schoonmaken clubgebouw), reeds besproken bij punt 10. 

12. Rondvraag 
 

Anne vraagt of de nieuwsbrief nog op website komt, want dat is de laatste paar keer niet 
gebeurd. Robin zal deze met terugwerkende kracht alsnog plaatsen op de website. 

Stephan is nog niet zo lang lid en vraagt naar (oranje) clubkleding. Bij zijn inschrijving blijkt geen 
clubshirt vertrekt te zijn; dit wordt alsnog geregeld. De oranje shirts zijn helaas niet meer 
beschikbaar (was destijds een eenmalige aanbieding van de leverancier tegen gereduceerde 
prijs) maar de gewone t-shirts wel.  

Bjorn vraagt of het gezamenlijk meedoen aan bijv. Mud Masters een idee is. Het antwoord is dat 
alle nieuwe ideeën welkom zijn: schrijf het op het info bord of in de nieuwsbrief zodat andere 
mensen geprikkeld worden om ook mee te doen. 

Janine stelt voor In publicaties nadruk te leggen op de lage contributie van Lonu en op die manier 
ook nieuwe mensen te stimuleren;  het abonnement van een sportschool is vele malen duurder. 

Jeroen: Is het al bekend waar de AED wordt opgehangen die tijdens de nieuwjaarsborrel is 
overhandigd? Robin is hierover in overleg geweest met EMK. De AED wordt binnenkort tegen een 
hek bij het EMK-gebouw gehangen en is bereikbaar vanaf het parkeerterrein. Ophangen bij het 
LONU-gebouw heeft niet de voorkeur omdat dit te dicht bij het fietspad is en dan is de kans op 
vandalisme groot.  

Huib heeft het beleidsplan doorgelezen en vraagt naar het loopniveau van R2 en R3. Is het niet te 
hoog gegrepen om 45 min. aaneengesloten te lopen? Antwoord: In de praktijk wordt in beide 
groepen rekening gehouden met lopers die geblesseerd zijn geweest; R3 is een ‘terugkomgroep’ 
en het is niet erg als er af en toe een stukje gewandeld wordt. 

Ook stipt Huib de populariteit van bostrails aan, zoals besproken bij punt 9. Zijn trainingen op 
zaterdagmorgen zijn ook vaak in de bossen. Hij gaat meer reclame maken voor zijn 
bostrainingen! 

13. Afsluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Robin om 21.38 uur de vergadering. 

 

 

 

 



 

 

Bijlage 1: 

Verslag kascommissie 

 

 


